

Curriculum Vitae

Ban M. Alameri

Mustansiriyah University – College of Engineering
Email: ban.alameri@uomustansiriyah.edu.iq

Personal Summary:

- Holds a master's degree in electrical engineering from the University of Technology for the year 1999. I started my career in engineering projects in 2000 as an engineer in electrical designs in the Ministry of Housing and Construc on for six years. In 2006, I began my career in an academic field as an assistance lecturer in the Faculty of Engineering - Department of Electrical Engineering.

EDUCATION:

- Master's degree in Electrical Engineering - University of Technology - Electronics and Communications - 1999
- Bachelor's degree in Electrical Engineering - University of Technology - 1995

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- Many thanks and appreciation certificates

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- Lecturer at the Faculty of Electrical Technology - Department of Power Engineering - 2003
- lecturer at the Institute of Technology - Department of Electronics - 2004
- Lecturer at Al-Mustansiriya University - College of Engineering - Electrical Engineering Department since 2006.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate

- Power System - Third stage
- Electric DC Machines - Second stage
- Machine Laboratory - Third and Second stage
- Measurements Laboratory – First stage
- Projects – Fourth stage

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Member of many permanent and temporary committees.
- Responsible Unit of Students Abroad - Division Cultural Relations from 2020 until now.
- Consultant - Iraqi Engineering Union
- Member of the French Cultural Center – Baghdad

PUBLICATIONS:

- Publishing six scientific research published in international and local journals.

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Participation in international and local conferences.
- Reviewer of some global and local research.
- Certificates of participation and attendance of many scientific courses and seminars.
- The DELF certificate in the French language, and the TOEIC certificate in the English language.

الأستاذ الدكتور
علي حبار كاظم
معاون العميد
للتقنين العلمية والدراسات العليا

2020/11/17
د. د. منصور محسن علي
رئيس قسم الهندسة الكهربائية

السيرة الذاتية

بان محمد مجيد العامري

الجامعة المستنصرية - كلية الهندسة

Email: ban.alameri@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

● حاصلة على شهادة الماجستير في الهندسة الكهربائية من الجامعة التكنولوجية للعام 1999 ، بدأت حياتي العملية في العمل الهندسي في عام 2000 كمهندسة في التصاميم الكهربائية في وزارة الاسكان والاعمار لمدة ستة سنوات ، في عام 2006 اتجهت الى العمل الاكاديمي كدراسية في كلية الهندسة - قسم الهندسة الكهربائية .

الشهادات الدراسية:

● ماجستير هندسة كهرباء - الجامعة التكنولوجية - تخصص الكترولنيك واتصالات - 1999
● بكالوريوس هندسة كهرباء- الجامعة التكنولوجية -1995

الجوائز والتكريم الاكاديمي

● العديد من كتب الشكر و الشهادات التقديرية.

الخبرة الاكاديمية والتدريس:

● محاضرة في كلية التقنيات الكهربائية - قسم هندسة القدرة - 2003
● محاضرة في معهد التكنولوجيا - قسم الالكترونيك - 2004
● تدريسية في الجامعة المستنصرية - كلية الهندسة - قسم الهندسة الكهربائية من العام 2006 ولغاية الان.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية

- القدرة الكهربائية - المرحلة الثالثة
- مكانن كهربائية - المرحلة الثانية
- مختبر مكانن - المرحلة الثالثة والثانية
- مختبر قياسات - المرحلة الاولى
- الاشراف على عدد من مشاريع المرحلة الرابعة

الانتساب المهني او الجمعيات:

- عضو في عدد من اللجان الدائمة والمؤقتة في قسم الهندسة الكهربائية.
- مسؤولة وحدة الدارسين في الخارج - شعبة البعثات والعلاقات الثقافية منذ عام 2020 ولغاية الان .
- استشاري في نقابة المهندسين العراقيين
- عضو في المركز الثقافي الفرنسي - بغداد

المنشورات العلمية

- نشر ستة بحوث علمية منشورة في مجالات عالمية رصينة ومجلات دولية ومحلية.

تطوير المهارات:

- الاشتراك في مؤتمرات دولية ومحلية .
- تقييم عدد من البحوث العالمية والمحلية.
- شهادات مشاركة وحضور العديد من الدورات والندوات العلمية
- شهادة الدبلوم مستوى متقدم في اللغة الفرنسية ، وشهادة التويك في اللغة الانكليزية.

الأستاذ الدكتور
علي جبار كاظم
معاون العميد
للشؤون العلمية والدراسات العليا

2020
فاطمه غصون محسن علي
رئيس قسم الهندسة الكهربائية